
  

 
 

 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: onsdag. 23. marts 2022 
Tidspunkt: kl. 17.30-20:30  

Deltagere Marianne M, Marie, Mira, Marianne K, Ajita, Jessie, Ingrid, Tino, 
Maja, Mads, Monica 
 

Fraværende Marie, Ingrid, Mira 
 

Forberedelse Princip for kommunikation mellem skole og hjem (er vedhæftet) 
 

  

Mødeleder Monica 
 

Referent Skolens ledelse 
 

1. Godkendelse af dagsorden (Beslutning) 
 
Godkendt 

2. Godkendelse af referat (Beslutning) 
 
Godkendt 

3. Vikarbudget / Marianne M og Marie (Drøftelse) Udskudt fra sidste møde 
Marianne og Marie gennemgår økonomi for vikarer og punkt om vikardækning i Princip for under-
visningens organisering.  
Generel drøftelse om vikarer og formål ved at have status på brug af vikarer som fast punkt på 
dagsorden (se mail fra Mads 23. januar 2022) 
 
//// 
 
Forældre oplevede i en periode en stor brug af vikardækning, men glad for det er de samme vika-
rer som benyttes -både i Skolehuset, almen og FO. Der har været en god begrundelse for brug af 
de langvarige vikardækninger. 
 
Økonomien for vikar bliver orienteret om under punkt 4 
 
Lige nu er der tre pædagog praktikanter, som er tilkoblet FO, én pædagog praktikant i Skolehuset. 
Derfor ekstra nye ansigter på skolen 
 

4. Status på økonomi og elevtal / Marianne M og Marie (Orientering) 
 
//// 
Der er indskrevet 16 nye elever til at starte som MiniFO-børn til 1. april. Elevtallet er stabilt fra sid-
ste bestyrelsesmøde. 
 
Økonomi – Lige nu har vi et forventet overskud på ca. 500.000 i dette regnskabsår. Der samlet kal-
kuleret med 30.000 kr til ad hoc vikar, udover det kendte fravær.  



  

 
 

Vi har endnu ikke fået overført overskuddet fra sidste år. Vi har fået mundtligt tilsagn på det, men 
så vidt vi er orienteret, mangler det stadig den endelig politiske afgørelse. 
 

5. RAM-festival / Marianne M (Orientering) 
Skolen afholder emneuge i uge 19, der afsluttes med RAM-festival onsdag den 11. maj 2022 
 
////////// 
Marianne har kontaktet hallen for at høre, om de ønsker at samarbejde om RAM-festival evt med 
fællesspisning, men afventer at høre fra dem. 
 
Skolehuset har ikke været en del af RAM-festival før, men deltage muligvis denne gang på deres 
egen måde. Ajita taler med resten af Skolehuset om det.  
 
MiniFO deltager ligeledes på en anderledes måde, Jessie arbejder videre med det.   
 
Skolebestyrelsen hjælper med at stille borde op og ellers klar til at hjælpe til.  
 
Husk at præcisere i invitationen, der ikke må indtages alkohol under arrangementet. Se retnings-
linjer i Gribskov Kommune 
 

6. Godkendelse af Princip for kommunikation mellem skole og hjem (Drøftelse) / Marianne M 
Princippet har været vendt i medarbejdergruppen og der er en enkelt tilføjelse. 
 
///// 
Princippet er drøftet og godkendt 
 

7. Valg til skolebestyrelsen foråret 2022 /Marianne M og Monica (Drøftelse) 
Der er valg i foråret 2022. Vi har 5 pladser i bestyrelsen, der skal på valg. 3 4-årige forældrerepræ-
sentanter (Tino, Monica og vakant) samt 2 2-årige forældrerepræsentanter (begge vakante).   
Gennemgang af skriv til guiden om valget og drøftelse af processen.  
 
////// 
Mads laver et skriv ud og sender til Marianne, som kan sende det ud. 
 

8 Beskrivelse af skolen til hjemmeside / Marianne M og Marie (Drøftelse) Udskudt fra sidste møde 
Vi gennemgår beskrivelsen af skolen, hvad er vigtigt at få fortalt. 
/////// 
Marie og Marianne udarbejder et udkast til en tekst og tages op til næste møde 
 

9. Evt.  

• Børn fra Ukraine – Marianne orienterer om status om flygtninge til Gribskov Kommune. 

• Orientering omkring kommende kvalitetsundersøgelse om de interne specialiserede tilbud 
af Marianne 

 
  

 


